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SVETA STANOVALCEV

Svet stanovalcev
se je lotil dela

Svet stanovalcev, ki so ga.v krajevni skupnosti Tabor ustanovili v
decembru, je že za začetek svojega delovanja pokazal izredno
prizadevnost in zvrhan koš vplje za delo. Svet, ki ga bosta vodila
Janez Fečur kot predsednik in Franc Rudolf kot podpredsedriik in v
katerem so delegati vseh hišnih svetov, bo največ pozornosti na-
menil krepitvi hišne samouprave in pomagal hišnim svetom pri
reševanju aktualne problematike. Vso skrb pa bo' namenjal tudi
gradnji in vzdrževanju stanovanjskih hiš v krajevni skupnosti. Svet
bo skrbno spremljal uresničevanje odloka o hišnem redu ter vodil
ažurno evidenco stanovalcev v posameznih hišah.

Delegati so živo zainteresirani za delo sveta. V Kazpravi so obrav-
navali predvsem plan obnove, oceno potresne varnosti stavb,
odnos Staninvesta do hišne samouprave in njegove nepopolne in
nepravilne podatke za obračune hišnih svetov, problem etažnih
lastnikov, ziasti tistih, ki nimajo možnosti, da bi se vselili v lastna
stanovanja. Dosti pozornosti so namenili tudi prioriteti večjih po-
pravil.na podlagi planov, ki so jih izdelali hišni sveti. Predvsem pa
želi svet stanovalcev imeti pregled nad najemninami, na podlagi
katerega bi lahko vedel, kolikšna sredstva pripadajo posameznim
hišam za mala in velika popravila, za opremo za civilno zaščito in
druge potrebe.

Nikjer brez dvilne zaščite
Na sestanku predsednikov hišnih svetov, ki jih je sklical svet, so

se pogovorili o organizaciji hišne civilne zaščite. Po-sklepu komi-
teja za SLO in DS bi morale vse večje stavbe imeti lastne enote za
civilno zaščito, v manjših stavbah pa bi bila za več stavb skupaj
formirana ena enota.

Tako bodo imeli naTaboru 61 enot hišne civilne zaščite, ki jih
bodo formirali do 31. januarja. Na sestanku so se pogovorili, kako
morajo hišni sveti pripraviti načrte hišne civilne zaščite, kako šte-
vilčne morajo biti enote, kako in s čim morajo biti opremljene in
tudi, kakšne Ijudi oziroma stanovalce naj imenujejo v enote.

Seveda 2-odstotna sredstva, ki hišnim svetom po zakonu ostajajo
od najemniri za civilno zaščito, ne pomenijo veliko denarja. Na
sestanku so.se zato dogovorili, da bo štab civilne zaščite, ki je
formiran pri KS, iz sredstev, ki jih še ima na razpolago, nabavil za
tiste enote, ki bodo formirane v hišah, kjer so sredstva za civilno
zaščito tako minimalna, da skoraj ni vredno govoriti o njih, vsaj
nekaj najpotrebnejše opreme.

Znano je, da je naTaboru samo 10 pot.resno varno grajenih stavb,
vse ostale pa bi se porušile že pri 3. potreshi stbpnji. Opremo bodo
zato najprej dobile te stavbe in še bo potrebna temeljita akcija, da
bi imele vse enote vsaj najnujnejšo opremp. Vendarle, to je treba
povedati, pa hiše na Taboru le niso tako minimalno opremljene z
opremo za civilno zaščito. Že v preteklih letih ještab civilne zaščite
pri KS precej te opreme raždelil po hišah. Tam, kjer zanjo niso
prosili in se je preprosto izgubila, so dolžni, tako so menili na
sestanku, poskrbeti za novo. Dogovorili so se tudi, da je treba manj
opremljati tiste ekipe, ki bodo imele od 2% sredstev iz najemnin
več sredstev in več tiste, pri katerih teh sredstev skoraj ne bo.
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